



GN STORAGE CONTAINERS WITH COVER

BACS A COUVERCLE GN

GASTRONORM



Permanent label
Étiquette Permanente



Close one container with another
Fermeture bac sur bac



Measuring scale
Réglette de mesure



Translucent
Translucide



Ergonomic
Ergonomie



Easy to clean
Entretien facile



GastroNorm food storage containers with covers have multiple options for closing and stacking. The containers offer the possibility of fitting one container on top of another and thus achieving greater capacity if needed. The cover has two positions for closing: one with the clip and another by resting another container on top, which provides grater safety in the case of stacking. The GN size cover is dual-purpose as it can also be a tray.

Les Bacs à couvercle GastroNorm offrent de nombreuses possibilités de fermeture et d'empilement. Les bacs peuvent s'emboîter les uns dans les autres et permettent ainsi une plus grande capacité, si nécessaire. Le couvercle a deux positions de fermeture: une par clip et l'autre par appui qui apporte une plus grande sécurité à l'empilement. Le couvercle de mesures GN offre également un double emploi car il peut se transformer en plateau.



Can be washed in dishwasher

Apte au lave-vaisselle.



Compliance with all European regulations on materials and objects intended to come into contact with food.

Satisfait à toutes les réglementations européennes sur les matériaux et objets destinés à entrer en contact avec les denrées alimentaires.



Araven complies with all the Migration Regulations: Directive 2005/79/EU, Directive 2007/19/EU, Directive 2008/39/EU and Directive 2011/10/EU.

Araven satisfait à toutes les Réglementations relatives aux Migrations: Directive 2005/79/EU, Directive 2007/19/EU, Directive 2008/39/EU et Directive 2011/10/UE.



PP Polypropylene. -40° +95°



1/1	2/1		
2/3	1/2	1/3	1/6
1/3	1/4		

GN 1/2 - 325 x 625 mm

Item	Cap	h
297	6 L	100



Related products
Produits rattachés
Item. 241
+ info. p. 33

1/1	2/1		
2/3	1/2	1/3	1/6
1/3	1/4		

GN 1/1 - 530 x 325 mm

Item	Cap	h
292	9 L	65
293	13 L	100



Related products
Produits rattachés
Item. 256
+ info. p. 33

GastroNorm sizes: Products designed and manufactured according to dimensions and specifications established in the EN 631.1 standard.

Mesures GastroNorm: Produits conçus et fabriqués selon les dimensions et spécifications établies dans la Norme EN 631.1.

Integrated label: The permanent label enables catering professionals to identify contents and record information related to their origin, thus contributing to compliance with Traceability Regulations Reg. (EC) 852/2004 and Reg. (EC) 178/2002 regarding food.

Étiquette intégrée: L'étiquette permanente permet au professionnel de la cuisine d'identifier le contenu et de préserver l'information associée à son origine favorisant ainsi le respect de la Réglementation de Traçabilité Rég (CE) 852/2004 et Rég (CE) 178/2002 relatives aux aliments.

Versatility: One storage container can be closed with another. One storage container can be closed with another storage container to adapt to the capacity required at any given moment. Dual-purpose cover: The cover can also be used as a tray (GN 1/1 and GN 1/2). By turning the cover over, it can be used as a tray complying with GastroNorm sizes.

Versatilité: Permet de couvrir bac sur bac. Peut être fermé bac sur bac afin de s'adapter à la capacité requise à tout moment. Double emploi du couvercle: le couvercle est également un plateau (GN 1/1 et GN 1/2). Il suffit de retourner le couvercle, il se transforme en un plateau aux mesures GastroNorm.

Measuring scale for perfect control of stocks.

Réglette de mesure pour un contrôle parfait des existences.

Translucent: Enables the food contained to be identified.

Translucide: Permet l'identification de l'aliment contenu.

Ergonomics: Ergonomic edges make the container easy to handle.

Anses latérales: Pour en faciliter la manipulation et le transport.

Rounded edges: A special design that avoids accumulation of remains and facilitates cleaning.

Bords arrondis: La conception spéciale évite l'accumulation des restes et facilite le nettoyage.

